
1 Spelling van de tegenwoordige tijd (OTT) 
 

 onderwerp 

 

 

meervoud  enkelvoud 

 

pv = infinitief pv = stam + t 

      

 BEHALVE bij 

 

 ik  

 je /jij na de pv 

 

 

2 Spelling van de verleden tijd (OVT) 
 

Regelmatige werkwoorden  

Klankvaste werkwoorden  = onderwerp  =  enkelvoud: stam + te of stam + de 

Zwakke werkwoorden   =  meervoud: stam + ten of stam + den  

 

   te(n) of de(n)? 

 → infinief –en 

 → laatste letter soft ketchup of 

  Sexy fokschaap of ‘t kofschip 

 → + te(n), in alle andere gevallen + de(n) 

 

 voorbeelden 

 werken – werk = werk + te(n) 

 schilderen – schilder = schilder + de(n) 

 

Onregelmatige werkwoorden 

Klankveranderende werkwoorden = uit het hoofd leren 

Sterke werkwoorden 

 

 

3 Het voltooid deelwoord (VD)  
 

Ik heb / ben / word … (→ Voor de VTT)  

Ik had / was / werd … (→ Voor de VVT) 

 

Regelmatige werkwoorden → verlengen om te horen of het eindigt op t of d 

    → kijken naar verleden tijd: in verleden tijd een t of d → VD ook! 

    → ’t ex Kofschip / ’t sexy fokschaap (zelfde regel als verleden tijd) 

 

Onregelmatige ww   → uit het hoofd leren     

pv = stam 

ENKELE BEGRIPPEN 
 
infinitief  =  ik zal … 
 
stam =  ik …  

 =   infinitief –en 

• geen dubbele medeklinker op 

het einde van een woord 

• z -> s 

• v -> f 

• lange klank -> klinker 

verdubbelen 

  

 
onderwerp = ja-neevraag 2de plaats 
 = wie/wat 
 

➔ enkelvoud: ik, je, jij, hij, zij, het, 1 
voorwerp, 1 persoon … 

 
➔ meervoud: wij, jullie, zij, meerdere 

voorwerpen, meerdere personen … 

 


